
 1

Protokół  Nr  XLV/14 
z  sesji  Rady  Miasta  Szczecin 

odbytej  w  dniu  13  października  2014  r. 
w  sali  obrad  Rady  (Szczecin,  pl.  Armii  Krajowej  1) 

 
 
 
Początek obrad w dniu 13 października 2014 r.: 
- godz. 11.00 
Zakończenie obrad: 
- godz. 14.20 
 
 
W dniu 13 stycznia 2014 r. w sesji uczestniczyło 29 radnych. Lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Radni nieobecni: 
1. Judyta Lemm 
2. Urszula Pańka 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Prezydent Miasta i jego zastępcy – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu, 
- Dyrektorzy Urzędu Miejskiego – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu, 
- przewodniczący rad osiedlowych – lista obecności stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu,  
- Dyrektorzy/Kierownicy Miejskich Jednostek Organizacyjnych - lista obecności 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu, 
oraz przedstawiciele mediów i mieszkańcy miasta. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad powitał przybyłych na kolejną XLV zwyczajną 
sesję Rady Miasta Szczecin: radnych, Prezydenta Miasta i jego zastępców, 
przedstawicieli Urzędu Miejskiego, rad osiedlowych, związków zawodowych, 
mieszkańców miasta oraz przedstawicieli szczecińskich mas mediów. 

Następnie Przewodniczący obrad w oparciu o przedłożoną listę obecności 
stwierdził, że na sali jest quorum, zatem obrady Rady będą prawomocne. 
Oświadczył, że w związku z tym otwiera XLV zwyczajną sesję Rady Miasta Szczecin. 
 

Przewodniczący obrad powołał na sekretarza obrad Artura Szałabawkę – 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Szczecin – do prowadzenia listy mówców, 
przeprowadzania imiennych głosowań i innych czynności pomocniczych, 
niezbędnych do prawidłowego przebiegu posiedzenia. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad poinformował, że radny Jerzy Sieńko obronił 
z sukcesem przewód habilitacyjny i w imieniu całej Rady Miasta złożył mu 
gratulacje. 
 
J. Sieńko - podziękował za gratulacje i za owocną współpracę w Radzie Miasta. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad: 
 
2. Wręczenie Medalu za Zasługi dla Miasta Szczecina Miejskiemu Ośrodkowi 

Kultury w Szczecinie. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad poinformował, że laudacją będzie 
dziesięciominutowy film o Miejskim Ośrodku Kultury w Dąbiu. 
 
Przewodniczący Rady Miasta wraz z Wiceprzewodniczącymi wręczyli Dyrektorowi 
Miejskiego Ośrodka Kultury w Dąbiu medal i dyplom. 
 
A. Oryl - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Dąbiu podziękował w imieniu 
wszystkich pracowników MOK-u za wyróżnienie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad: 
 
3. Zatwierdzenie protokołu z XLIV zwyczajnej sesji Rady Miasta odbytej w 

dniu 08.09.2014 r. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad poinformował, że protokół był wyłożony do 
wglądu w Biurze Rady Miasta Szczecin. Radni mieli możliwość zapoznać się z jego 
treścią. Zapytał radnych, czy mają uwagi do zapisów protokolarnych. W związku 
z brakiem uwag poddał jego zatwierdzenie pod głosowanie: 
 
za – 22  przeciw – 0  wstrzym. – 1 
 
W wyniku powyższego głosowania protokół został zatwierdzony. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad: 
 
4. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad poinformował, że wpłynęły następujące wnioski 
dot. zmian do porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu): 
 
Wniosek Przewodniczącego Rady Miasta o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały nr 308/14 w sprawie ponownej skargi na Prezydenta Miasta 
w związku z nienależnym pobieraniem opłat za parkowanie w Strefie Płatnego 
Parkowania w Szczecinie 
 
za - 24  przeciw - 0  wstrzym. - 0 
 
W wyniku powyższego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
Wniosek Komisji ds. Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządności 
o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały nr 309/14 w sprawie 
nadania nazwy urzędowej ulicom i skwerowi (ul. prof. Erazma Kuźmy, 
ul. Orczykowa, skwer im. Raoula Wallenberga) 
 
za - 23  przeciw - 0  wstrzym. - 0 
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W wyniku powyższego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
Wniosek Komisji ds. Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządności 
o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał nr 317/14 w sprawie 
nadania nazwy urzędowej ulicy (ul. ks. abp. Kazimierza Majdańskiego) 
 
za - 21  przeciw - 0  wstrzym. - 2 
 
W wyniku powyższego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
S. Biernat – Przewodnicząca Komisji ds. Edukacji zgłosiła wniosek o zdjęcie 
z porządku obrad projektu uchwały 251/14. 
 
J. Stopyra - Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek radnej Stefanii 
Biernat o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały 251/14 
 
za - 17  przeciw - 7  wstrzym. - 1 
 
W wyniku powyższego głosowania projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad. 
 
J. Stopyra - Przewodniczący obrad poinformował, że są jeszcze wnioski odnośnie 
zmian w porządku obrad: 
 
Wniosek Komisji ds. Budownictwa i Mieszkalnictwa o wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały nr 315/14 w sprawie skargi na 
niegospodarność, nienależytą staranność oraz nieposzanowanie prawa przez 
Dyrektora Zarządu Budynków i Lokali Mieszkalnych w Szczecinie 
 
za - 22  przeciw - 1  wstrzym. - 0 
 
W wyniku powyższego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
Wniosek Komisji ds. Budownictwa i Mieszkalnictwa o wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały nr 316/14 w sprawie skargi na Dyrektora 
Zarządu Budynków i Lokali Mieszkalnych w Szczecinie dot. remontu klatki 
schodowej 
 
za - 21  przeciw - 1  wstrzym. - 0 
 
W wyniku powyższego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
L. Duklanowski – Przewodniczący klubu radnych PiS zgłosił wniosek 
o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
zasad wzrostu funduszu płac w związku z podpisaniem porozumienia 
w sprawie zasad tworzenia funduszu płac w gminnych jednostkach 
organizacyjnych. 
 
J. Stopyra - Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek radnego Leszka 
Duklanowskiego o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
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w sprawie uchwalenia zasad wzrostu funduszu płac w związku z podpisaniem 
porozumienia w sprawie zasad tworzenia funduszu płac w gminnych 
jednostkach organizacyjnych 
 
za - 14  przeciw - 7  wstrzym. - 1 
 
W wyniku powyższego głosowania projekt uchwały nie został wprowadzony do 
porządku obrad. 
 
J. Balicka – zgłosiła wniosek o reasumpcję głosowania. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek radnej Jolanty 
Balickiej o reasumpcję głosowania. 
 
za - 23  przeciw - 1  wstrzym. - 0 
 
W wyniku powyższego głosowania wniosek został przyjęty. 
 
Reasumpcja głosowania nad wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie uchwalenia zasad wzrostu funduszu płac 
w związku z podpisaniem porozumienia w sprawie zasad tworzenia funduszu 
płac w gminnych jednostkach organizacyjnych 
 
za - 14  przeciw - 7  wstrzym. - 1 
 
W wyniku powyższego głosowania projekt uchwały nie został wprowadzony do 
porządku obrad. 
 
Więcej wniosków nie zgłoszono. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad oświadczył, że po rozpatrzeniu wniosków przez 
Radę porządek obrad XLV zwyczajnej sesji jest następujący: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Wręczenie Medalu za Zasługi dla Miasta Szczecina Miejskiemu Ośrodkowi 

Kultury w Szczecinie. 
3. Zatwierdzenie protokołu z XLIV zwyczajnej sesji Rady Miasta Szczecin odbytej 

w dniu 8 września 2014 r. 
4. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

− 317/14 – nadania nazwy urzędowej ulicy (ul. ks. abp. Kazimierza 
Majdańskiego), 

− 299/14 - przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Dąbie - Wrzesińska” w Szczecinie, 

− 302/14 - przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Wielgowo – Sławociesze – Zdunowo 3” 
w Szczecinie, 

− 303/14 - przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego "Kijewko - Teligi" w Szczecinie, 

− 304/14 -  przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego  „Warszewo – Kredowa 2” w Szczecinie, 
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− 244/14 - miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Bolinko - 
Rynkowa 3” w Szczecinie, 

− 296/14 - zmian w budżecie Miasta Szczecin na 2014 rok, 
− 300/14 - zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecin na 2014 

rok i lata następne, 
− 301/14 - zmiany Wieloletniego Programu Rozwoju Szczecina 2014-2018 

z perspektywą do roku 2023, 
− 297/14 - ustalenia na rok 2015 opłat za usuwanie i przechowywanie 

pojazdów usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych oraz kosztów 
związanych z wydaniem dyspozycji usunięcia, a następnie odstąpienia od 
usunięcia pojazdu, 

− 298/14 - „Programu współpracy Gminy Miasto Szczecin z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na 2015 rok”, 

− 305/14 - nadania tytułu Pioniera Miasta Szczecina, 
− 306/14 - zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Miasto 

Szczecin a Gminą Dobra, 
− 307/14 - skargi na Prezydenta Miasta, 
− 308/14 – ponownej skargi na Prezydenta Miasta w związku z nienależnym 

pobieraniem opłat za parkowanie w Strefie Płatnego Parkowania w Szczecinie, 
− 309/14 – nadania nazwy urzędowej ulicom i skwerowi (ul. prof. Erazma 

Kuźmy, ul. Orczykowa, skwer im. Raoula Wallenberga), 
− 315/14 – skargi na niegospodarność, nienależytą staranność oraz 

nieposzanowanie prawa przez Dyrektora Zarządu Budynków i Lokali 
Mieszkalnych w Szczecinie, 

− 316/14 - skargi na Dyrektora Zarządu Budynków i Lokali Mieszkalnych 
w Szczecinie dot. remontu klatki schodowej. 

7. Informacja na temat oświadczeń majątkowych za rok 2013 złożonych przez: 
radnych Rady Miasta Szczecin, Zastępców Prezydenta Miasta, Sekretarza 
Miasta, Skarbnika Miasta, kierowników jednostek organizacyjnych Miasta, 
osoby zarządzające i członków organu zarządzającego osobami prawnymi 
Miasta, osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu Prezydenta Miasta. 

8. Przedstawienie raportu o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 
2013/2014. 

9. Sprawozdania z wykonania planu finansowego za I półrocze 2014 roku 
samorządowych instytucji kultury. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i sprawy wniesione. 
12. Zamknięcie obrad. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad: 
 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Wykaz interpelacji i zapytań radnych zgłoszonych na sesji Rady Miasta oraz 
w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
G. Zielińska - zgłoszone zapytanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
M. Duklanowski – radny interpelował w następujących sprawach: 

− ustawienia ławki na nowym przystanku autobusów 86 i 87 przy placu Zgody 
w kierunku Osiedla Kaliny i przystanku końcowego Podbórz na Warszewie, 
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− zmiany organizacji ruchu rowerowego przy ulicy Dworskiej, 
− zaprowadzenia ładu przy ulicy Ku Słońcu na wysokości drugiej bramy 

cmentarnej. 
 
B. Baran - zgłoszona interpelacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
M. Jacyna-Witt – zgłoszone zapytania stanowią załączniki nr 10 i 11 do protokołu. 
 
A. Kozłowski - radny interpelował w sprawie zamontowania oświetlenia przy 
skrzyżowaniu ul. Jarzyńskiego z Wojska Polskiego. 
 
S. Biernat – zgłoszone zapytania stanowią załączniki nr 12 i 13 do protokołu. 
 
M.M. Herczyńska – zgłoszona interpelacja stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
A. Szałabawka - radny interpelował w sprawie organizacji ruchu w rejonie 
Przecławia oraz ulicy Kolumba na wysokości Dworca Głównego. 
 
P. Jania – zgłoszone zapytanie stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
T. Grodzki - zgłoszona interpelacja stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad: 
 
6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
 
Ścieżka do projektów uchwał stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

317/14 – nadania nazwy urzędowej ulicy (ul. ks. abp. Kazimierza 
Majdańskiego) 

 
Prezentacji przedłożonego projektu uchwały dokonał Tomasz Hinc – Przewodniczący 
Komisji ds. Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządności. Projekt uchwały stanowi 
załącznik nr 18 do protokołu. 
 
W imieniu Klubów głos zabrali: 
 
G. Zielińska – w imieniu klubu radnych PO zapytała, dlaczego była negatywna 
opinia rady osiedla w tej sprawie? 
 
L. Duklanowski – Przewodniczący klubu radnych PiS stwierdził, że nowy odcinek 
obwodnicy śródmiejskiej, w intencji nazwania imieniem Księdza Arcybiskupa 
Kazimierza Majdańskiego, nie koliduje z dotychczasową ulicą Wszystkich Świętych. 
Budynki i działalność gospodarcza, która jest prowadzona przy równoległej ulicy 
Wszystkich Świętych zostaje z takimi samymi adresami. Wykazanie, że obwodnica 
śródmiejska jest nową arterią i będzie łączyć południowe dzielnice miasta ma sens 
nadania jej nazwy, która nie powinna być w jakiejś kolizji z ulicą Wszystkich 
Świętych. Ulica Wszystkich Świętych zostaje, natomiast ten nowy odcinek położony 
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na innej działce geodezyjnej ma być nazwany imieniem Księdza Arcybiskupa 
Kazimierza Majdańskiego i klub radnych PiS będzie głosował za nadaniem imienia 
temu odcinkowi obwodnicy śródmiejskiej. 
 
T. Hinc - Przewodniczący Komisji ds. Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządności 
poinformował, że Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ten projekt 
uchwały. 
 
J. Wijas – w imieniu klubu radnych SLD stwierdził, że postać Arcybiskupa 
Majdańskiego nie wzbudza w klubie żadnych kontrowersji, natomiast przeciwni są 
działaniom symbolicznym na tkance miasta, by przymuszać mieszkańców wbrew 
ich woli i zmieniać nazwy istniejących ulic w sytuacji kiedy ludzie sobie tego nie 
życzą. Propozycja radnej Herczyńskiej jest kompromisowa i racjonalna i należałoby 
pójść w tą stronę. Radni nie będą głosować za tą uchwałą. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
W. Dzikowski – poprosił aby głos zabrała Przewodnicząca rady osiedla Arkońskie-
Niemierzyn, która wystawiła negatywną opinię do projektu uchwały. 
 
M. Myśliwiec – Przewodnicząca rady osiedla Arkońskie-Niemierzyn odczytała 
uchwałę rady osiedla w sprawie nazwy ulicy stanowiącą załącznik nr 19 do 
protokołu. Wyjaśniła, że nadanie nowemu odcinkowi ulicy nowej nazwy koliduje z 
ulicą Wszystkich Świętych gdyż przez to zostanie ona podzielona na dwa odcinki. 
Odcinek gdzie jest większość mieszkańców nijak się nie będzie łączył z kolejnym 
odcinkiem, który znajduje się między ulicą Chopina, a ulicą Krasińskiego. Będzie się 
urywał, trzeba będzie szukać dalszego ciągu ulicy. Stwierdziła, że zmian adresów nie 
będzie. 
 
M.M. Herczyńska – uważa, że przesunięcie ulicy Wszystkich Świętych w prawo czyli 
nadanie jej troszeczkę nowego koryta, nazwanej częścią obwodnicy nie zmienia tego, 
że jest to ulica Wszystkich Świętych i łączy górną i dolną część tej ulicy. W tej chwili 
była ona w przebudowie. Dzielenie ulicy Wszystkich Świętych na trzy części po to 
żeby środkowa część była nazwana ulicą Księdza Arcybiskupa Majdańskiego wydaje 
się bez sensu. Taką nazwę zdaniem radnej należy nadać nowo powstającej ulicy, bo 
na taką zasługuje Arcybiskup. 
 
A. Szałabawka - poprosił o informację, czy w związku z podjęciem tej uchwały 
będzie ingerencja w numerologię i w numery mieszkańców czy nie. 
 
J. Sieńko – zapytał czy pojawienie się po raz drugi na mapie miasta nazwy Księdza 
Arcybiskupa Majdańskiego nie będzie kolidowało z dojazdami taksówką. 
Przypomniał, że w Szczecinie jest już skwer Księdza Arcybiskupa Majdańskiego. 
 
L. Duklanowski – stwierdził, że przy skwerze Księdza Arcybiskupa Majdańskiego nie 
ma adresów i przy proponowanej ulicy również nie ma żadnych adresów dlatego 
zdaniem radnego nie ma żadnych przeciwwskazań do podjęcia proponowanej 
uchwały. 
 
W. Wnuk – Geodeta Miasta poinformował, że nadanie proponowanej nazwy w żaden 
sposób nie wpływa na zmianę adresów mieszkańców ul. Wszystkich Świętych. 
 
M. M. Herczyńska – zgłosiła wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do 
projektodawcy. 
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za - 19  przeciw - 8  wstrzym. - 0 
 
W wyniku powyższego głosowania projekt uchwały został odesłany do 
projektodawcy. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
299/14 – przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Dąbie - Wrzesińska” w Szczecinie 
 
Prezentacji przedłożonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonał 
Piotr Mync – Zastępca Prezydenta Miasta. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 
do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 299/14 
 
za – 18  przeciw - 5  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Dąbie - 
Wrzesińska” w Szczecinie. Uchwała Nr XLV/1336/14 stanowi załącznik nr 21 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
302/14 – przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Wielgowo – Sławociesze – Zdunowo 3” w Szczecinie 
 
Prezentacji przedłożonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonał 
Piotr Mync – Zastępca Prezydenta Miasta. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 
do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 302/14 
 
za – 17  przeciw - 2  wstrzym. – 2 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Wielgowo – 
Sławociesze – Zdunowo 3” w Szczecinie. Uchwała Nr XLV/1337/14 stanowi 
załącznik nr 23 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
303/14 – przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego "Kijewko - Teligi" w Szczecinie 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
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W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 303/14 
 
za – 19  przeciw - 2  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Kijewko - 
Teligi" w Szczecinie. Uchwała Nr XLV/1338/14 stanowi załącznik nr 25 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

304/14 – przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Warszewo – Kredowa 2” w Szczecinie 

 
Prezentacji przedłożonego projektu uchwały dokonał Piotr Kęsik – Przewodniczący 
Komisji ds. Budownictwa i Mieszkalnictwa. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 26 
do protokołu. 
 
P. Mync – Zastępca Prezydenta Miasta przedstawił negatywną opinię Prezydenta 
Miasta, która stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 304/14 
 
za – 8  przeciw - 12  wstrzym. – 2 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów nie podjęła uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Warszewo – Kredowa 2” w Szczecinie. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

244/14 – miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Bolinko - 
Rynkowa 3” w Szczecinie 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 244/14 
 
za – 23  przeciw - 2  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego „Bolinko - Rynkowa 3” w Szczecinie. 
Uchwała Nr XLV/1339/14 stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
 
W. Dąbrowski – w imieniu Komisji ds. Budżetu i Finansów poprosił o 15 minut 
przerwy. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad ogłosił przerwę do godziny 12.45. 
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Po przerwie: 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

296/14 – zmian w budżecie Miasta Szczecin na 2014 rok 
 
Prezentacji przedłożonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonał 
Stanisław Lipiński – Skarbnik Miasta. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do 
protokołu. Autopoprawka stanowi załącznik nr 31 do protokołu. Slajdy z prezentacji 
stanowią załącznik nr 32 do protokołu. 
 
W imieniu Komisji głos zabrali: 
 
W. Dąbrowski – w imieniu Komisji ds. Budżetu i Finansów poinformował, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał nr 296/14, nr 300/14 
i nr 301/14. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
M. Jacyna-Witt - stwierdziła, że zawsze na zakończenie roku budżetowego następuje 
takie czyszczenie budżetu i jest to normalne ponieważ część rzeczy jest wykonana 
część nie jest wykonana. Radna zapytała o kwotę 130.000 zł. 
W Szczecinie została wybudowana hala widowiskowo-sportowa i cały czas większość 
mieszkańców marzy o wybudowaniu stadionu. Przy dyskusji o wybudowaniu 
stadionu mówi się tak: wybudujemy stadion i jakaś prywatna spółka będzie sobie 
z tego stadionu korzystała. Wybudowaliśmy halę widowiskowo-sportową i jakaś 
prywatna spółka z tej hali korzysta. Oddaliśmy halę w zarządzanie prywatnej 
spółce, której w dodatku płacimy 3 mln złotych za zarządzanie miejską halą 
widowiskowo-sportową. Czyli wybudowaliśmy halę dla prywatnej spółki, rodziny, 
która świetnie się z niej utrzymuje.  
Zapis w budżecie utrzymanie bazy sportowo-rekreacyjnej MOSiR - zwiększenie 
o kwotę 130.000 zł z przeznaczeniem na wykonanie ekspertyzy "wycena ryzyk oraz 
ilościowa wycena ryzyka związanego z zawarciem umowy koncesji na usługi 
organizacji imprez oraz zarządzanie halą widowiskowo-sportową". Płacimy 
130.000 zł za wykonanie jakiejś ekspertyzy ryzyk w związku z zawartą umową na 
kilka lat z prywatną firmą w zakresie zarządzania halą. Radna stwierdziła, że dla 
kogoś kto nie zarobił poza instytucją publiczną złotówki rzeczywiście to 130.000 zł. 
może być śmieszną kwotą ale dla niej, osoby która prowadzi firmę, płaci podatki jest 
to wydany straszny pieniądz na nic. 
Radna zwróciła uwagę także na zapis dotyczący zmniejszenia o kwotę 150.000 zł., 
z przeznaczeniem na wykonanie dwóch zatok autobusowych, ul. Szafera przy hali. 
Odnosząc się do programu jedna ulica rocznie, który został sfinansowany z budżetu 
miasta, i w ramach którego zapisano w budżecie środki na kwotę 5 mln. zł., radna 
zapytała, co z tym programem, czy on działa, czy nie, czy może od początku był 
traktowany jako zakładka budżetowa, po to aby ją odpowiednio wykorzystać, 
ponieważ wiadomo, że dzisiejsza poprawka do budżetu nie jest ostatnią? To 
pokazuje jak Pan Skarbnik potrafił przez wszystkie lata swojej pracy manipulować 
wpisując do budżetu różnego rodzaju zakładki, które później były wykorzystywane w 
zupełnie innym celu.  
Odnosząc się do kwoty 7,5 mln. zł. na odszkodowania radna stwierdziła, że jest to 
kwota niewyobrażalna, a Skarbnik, który mówi, że nie ma środków na różne 
potrzeby jak z rękawa wytrzepuje 7,5 mln. zł. na odszkodowania. Radna stwierdziła, 
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że świadczy to o tym, że przez cały czas radnych się oszukiwało, bo pieniądze są 
tylko cwanie poukrywane. 
 
D. Krystek – Przewodniczący Komisji ds. Sportu poprosił o 5 minut przerwy. 
 
Przewodniczący obrad ogłosił 5 minut przerwy do godz. 13.00. 
 
Po przerwie: 
 
S. Lipiński – Skarbnik Miasta wyjaśnił, iż Miasto dokonało wyboru operatora hali 
w trybie ustawy o koncesji (PPP). Do tej pory w Mieście nie było żadnej umowy PPP. 
Jest to historyczna pierwsza umowa na małym zadaniu. Skarbnik poinformował, że 
osobiście nie był zwolennikiem takiego rozwiązania, ponieważ wolał tryb zamówienia 
publicznego. Tryb PPP jednak wymaga przeprowadzenia takowej analizy ryzyka. 
 
M. Jacyna-Witt - radna zapytała na jakim etapie realizacji inwestycji ma się pojawić 
taka analiza? 
 
S. Lipiński – Skarbnik Miasta wyjaśnił, iż nie może literalnie przedstawić zapisów 
ustawy w tym zakresie, ponieważ nie ma jej tekstu przy sobie. Odnośnie wyceny 
gruntów pod wykup inwestycji Trzebusz Dunikowo, Skarbnik poinformował, iż 
osobiście wetował wyceny, które są bardzo drogie. Okazało się jednak, że pod tego 
typu inwestycje na cele publiczne wyceny muszą być robione z korzyścią dla 
kontrahenta, czyli strony prywatnej i rzeczywiście okazuje się, że w stosunku do 
planów miasta są one dwa, trzy razy droższe. Skarbnik zwrócił uwagę, że środki te 
nie są zdejmowane z żadnych zakładek, ale z konkretnych zadań jak np. 
przebudowa ulicy Kwiatowej. 
 
W. Dzikowski – odnosząc się do inwestycji Trzebusz Dunikowo przypomniał, że 
rurociąg tłoczny, który został wykonany ma w przyszłości przejąć też kanalizację 
z Płoni. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 296/14 z autopoprawką 
 
za – 18  przeciw - 1  wstrzym. – 7 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zmian 
w budżecie Miasta Szczecin na 2014 rok. Uchwała Nr XLV/1340/14 stanowi 
załącznik nr 33 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
300/14 – zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecin na 2014 

rok i lata następne 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 34 do protokołu. Autopoprawka stanowi 
załącznik nr 35 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 300/14 z autopoprawką  
 
za – 11  przeciw - 0  wstrzym. – 5 
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Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecin na 2014 rok i lata następne. 
Uchwała Nr XLV/1341/14 stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

301/14 – zmiany Wieloletniego Programu Rozwoju Szczecina 2014-2018 
z perspektywą do roku 2023 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. Autopoprawka stanowi 
załącznik nr 38 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 301/14 z autopoprawką 
 
za – 17  przeciw - 1  wstrzym. – 5 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zmiany 
Wieloletniego Programu Rozwoju Szczecina 2014-2018 z perspektywą do roku 2023. 
Uchwała Nr XLV/1342/14 stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
297/14 – ustalenia na rok 2015 opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów 

usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych oraz kosztów związanych 
z wydaniem dyspozycji usunięcia, a następnie odstąpienia od usunięcia 

pojazdu 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 297/14 
 
za – 18  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie ustalenia na rok 
2015 opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na 
parkingach strzeżonych oraz kosztów związanych z wydaniem dyspozycji usunięcia, 
a następnie odstąpienia od usunięcia pojazdu. Uchwała Nr XLV/1343/14 stanowi 
załącznik nr 41 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

298/14 – „Programu współpracy Gminy Miasto Szczecin z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2015 rok” 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 42 do protokołu. Autopoprawka stanowi 
załącznik nr 43 do protokołu. 
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W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 298/14 z autopoprawką 
 
za – 17  przeciw - 0  wstrzym. – 3 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie „Programu 
współpracy Gminy Miasto Szczecin z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2015 rok”. Uchwała 
Nr XLV/1344/14 stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

305/14 – nadania tytułu Pioniera Miasta Szczecina 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 305/14 
 
za – 17  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie nadania tytułu 
Pioniera Miasta Szczecina. Uchwała Nr XLV/1345/14 stanowi załącznik nr 46 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

306/14 – zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Miasto 
Szczecin a Gminą Dobra 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 306/14 
 
za – 22  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zawarcia 
porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Miasto Szczecin a Gminą Dobra. 
Uchwała Nr XLV/1346/14 stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

307/14 – skargi na Prezydenta Miasta 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
B. Baran – radny poinformował, że wszystko zaczęło się od zwolnienia dyrektora 
DPS Leopolda Chełmińskiego, przeciwko czemu protestowali związkowcy. Na dzień 
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pracownika socjalnego były przyznawane nagrody i osoba nominowana przez 
dyrektora nie otrzymała tej nagrody. Ponieważ sytuacja powtórzyła się drugi raz, 
wobec tego pracownicy zrzeszeni w organizacji związkowej poprosili Prezydenta 
o wyjaśnienie zaistniałej sytuacji. Odpowiedź przyszła po 7 miesiącach. Drugi raz 
napisali pismo w lipcu i otrzymali na nie odpowiedź równie lakoniczną. W związku 
z tym złożyli skargę na Prezydenta. Skarżący wysyłali pisma do Prezydenta, 
Przewodniczącego Jana Stopyry i Komisji Rewizyjnej. Na wniosek Przewodniczącego 
Jana Stopyry sprawą zajmowała się Komisja ds. Zdrowia, podczas której radny 
dowiedział się o piśmie wysłanym przez pracowników DPS, do niego jako 
przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, w dn. 19 czerwca 2014 r. Przedmiotowe 
pismo oficjalną drogą dotarło do radnego dopiero dzisiaj. Okazuje się, że 15 
pracowników tego DPS-u złożyło protest przeciwko działaniom organizacji 
związkowej. Radny odczytał treść pisma i zapowiedział, że przygotuje w tej sprawie 
interpelację, ponieważ uważa, że dzieje sie coś złego w sektorze Prezydenta Soski i 
dyrektor Olejnik.  
 
J. Wijas – zwrócił uwagę, że przedmiotowa uchwała ma dwojaki charakter, ponieważ 
w jednej części uznaje skargę za uzasadnioną, w drugiej nie. Radny uznał, iż 
oczywistym jest, że radni nie powinni wnikać i wchodzić w relacje i kompetencje 
pracodawcy. W tym przypadku pracodawcą jest Prezydent, a dla pracowników DPS 
bezpośrednim przełożonym jest dyrektor. Radny stwierdził, iż ma wiele wątpliwości, 
czy kwestia związana z nagradzaniem rzeczywiście bazuje na kryteriach 
obiektywnych oceny czyjejś pracy, czy też stanowi element polityki personalnej 
w firmie, która przy trybie nagradzania nie powinna mieć miejsca. Radny stwierdził, 
iż nie chce popierając tę uchwałę, wyrażać zgody na treść punktu drugiego, 
ponieważ nie zgadza się, że jest to w pełni nieuzasadniona skarga dlatego, że 
wątpliwości związkowców dotyczące nagrody są przynajmniej w części uzasadnione. 
Odnosząc się do pierwszego punktu uchwały stwierdził, iż Rada w takich 
przypadkach ogromnie traci wizerunkowo wobec mieszkańców, ponieważ każda 
taka zwłoka jest to bardzo duży ubytek na wizerunku miasta, że miasto nie pracuje. 
Radny zapowiedział, że nie zagłosuje za przyjęciem przedmiotowego projektu 
uchwały, ponieważ jest on tak skonstruowany, że nie pozwala na jego poparcie 
w całości.  
 
M. Jacyna-Witt – zawnioskowała o rozdzielenie tego projektu uchwały na dwie 
części. Radna stwierdziła, że w jej opinii w obydwu punktach skarga jest 
uzasadniona. 
 
H. Sokulska – radca prawny BRM zasugerowała aby w pkt 2 zmienić treść uznając 
skargę za uzasadnioną i przegłosować tę zmianę do projektu uchwały. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad zgłosił wniosek o odesłanie projektu uchwały 
do projektodawcy. 
 
za - 14  przeciw - 6  wstrzym. - 2 
 
W wyniku powyższego głosowania projekt uchwały został odesłany do 
projektodawcy. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

308/14 – ponownej skargi na Prezydenta Miasta w związku z nienależnym 
pobieraniem opłat za parkowanie w Strefie Płatnego Parkowania w Szczecinie 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 308/14 
 
za – 12  przeciw - 1  wstrzym. – 6 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie ponownej 
skargi na Prezydenta Miasta w związku z nienależnym pobieraniem opłat za 
parkowanie w Strefie Płatnego Parkowania w Szczecinie. Uchwała Nr XLV/1347/14 
stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

309/14 – nadania nazwy urzędowej ulicom i skwerowi (ul. prof. Erazma 
Kuźmy, ul. Orczykowa, skwer im. Raoula Wallenberga) 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 309/14 
 
za – 17  przeciw - 0  wstrzym. – 2 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie nadania 
nazwy urzędowej ulicom i skwerowi (ul. prof. Erazma Kuźmy, ul. Orczykowa, skwer 
im. Raoula Wallenberga). Uchwała Nr XLV/1348/14 stanowi załącznik nr 53 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

315/14 – skargi na niegospodarność, nienależytą staranność oraz 
nieposzanowanie prawa przez Dyrektora Zarządu Budynków i Lokali 

Mieszkalnych w Szczecinie 
 
Prezentacji przedłożonego projektu uchwały dokonała Hanna Sokulska – radca 
prawny. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 315/14 
 
za – 16  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie skargi na 
niegospodarność, nienależytą staranność oraz nieposzanowanie prawa przez 
Dyrektora Zarządu Budynków i Lokali Mieszkalnych w Szczecinie. Uchwała Nr 
XLV/1349/14 stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

316/14 – skargi na Dyrektora Zarządu Budynków i Lokali Mieszkalnych 
w Szczecinie dot. remontu klatki schodowej 

 
Prezentacji przedłożonego projektu uchwały dokonała Hanna Sokulska – radca 
prawny. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 316/14 
 
za – 16  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie skargi na 
Dyrektora Zarządu Budynków i Lokali Mieszkalnych w Szczecinie dot. remontu 
klatki schodowej. Uchwała Nr XLV/1350/14 stanowi załącznik nr 57 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 7 punktu porządku obrad: 
 
7. Informacja na temat oświadczeń majątkowych za rok 2013 złożonych 

przez: radnych Rady Miasta Szczecin, Zastępców Prezydenta Miasta, 
Sekretarza Miasta, Skarbnika Miasta, kierowników jednostek 
organizacyjnych Miasta, osoby zarządzające i członków organu 
zarządzającego osobami prawnymi Miasta, osoby wydające decyzje 
administracyjne w imieniu Prezydenta Miasta. 

 
Informacja dot. oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady Miasta 
Szczecin za 2013 rok - stanowi załącznik nr 58 do protokołu. Informacja na temat 
oświadczeń majątkowych za rok 2013 złożonych przez: Zastępców Prezydenta 
Miasta, Sekretarza Miasta, Skarbnika Miasta, kierowników jednostek 
organizacyjnych Miasta, osoby zarządzające i członków organu zarządzającego 
osobami prawnymi Miasta, osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu 
Prezydenta Miasta - stanowi załącznik nr 59 do protokołu. 
 
Żadnych uwag nie zgłoszono. 
 
Przystąpiono do realizacji 8 punktu porządku obrad: 
 
8. Przedstawienie raportu o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 

szkolny 2013/2014. 
 
 
Raport stanowi załącznik nr 60 do protokołu. 
 
Żadnych uwag nie zgłoszono. 
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Przystąpiono do realizacji 9 punktu porządku obrad: 
 
9. Sprawozdania z wykonania planu finansowego za I półrocze 2014 roku 

samorządowych instytucji kultury. 
 
Sprawozdania stanowią załącznik nr 61 do protokołu. 
 
Żadnych uwag nie zgłoszono. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 10 punktu porządku obrad: 
 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
Odpowiedzi na zgłoszone zapytania i interpelacje zostaną udzielone radnym na 
piśmie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad: 
 
11. Wolne wnioski i sprawy wniesione. 
 
J. Wijas - radny zwracając się do Przewodniczącego Rady Miasta i dziennikarzy 
zwrócił uwagę, że na koniec kadencji dziennikarze dokonują podsumowań. Radny 
uznał, że działalność radnego jest bardziej złożona i nie można jej mierzyć ilością 
składanych zapytań i interpelacji. Jako pozytywny przykład radny podał tygodnik 
"Polityka", który przeprowadzając ranking posłów zwracał uwagę, jak posłowie 
pracują w komisjach, jak szefują komisjom, jak szefują klubom, jak uczestniczą 
w procesie tworzenia ustaw. Radny zwrócił się do Przewodniczącego aby wspólnie 
z Biurem Rady Miasta opracował informację na czym polega praca radnego. 
 
T. Hinc - odwołując sie do wypowiedzi przedmówcy, radny zwrócił uwagę, że 
w czasie sesji zadawanych jest także wiele pytań i nie można ich przedstawić 
w formie statystyki. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad: 
 
12. Zamknięcie obrad. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad poinformował, że porządek obrad XLV sesji 
został wyczerpany i oświadczył, że zamyka XLV zwyczajną sesję Rady Miasta 
Szczecin. 
 
 

Przewodniczący obrad 
 

Jan Stopyra 
 
Protokołowała: 
 
Edyta Sowińska 
 
Marta Klimek 


